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Muhalefet tarafından eleştirilen yerel ve ulusal medyada yer alan AFRAY 
projesinin temel atma töreni haberlerinin ardından Belediye Başkanı Mehmet

Zeybek ve AK Parti milletvekillerinden oluşan heyet, tüm eleştirilere cevap 
vererek, “AK Parti hangi hizmetin temelini atıp da yarım bıraktı. İnşallah 29 Mayıs

2024 tarihinde projemiz tamamlanacak, buradan AFRAY’a bineceğiz” dedi. 

Geçtiğimiz gün Afyon Kocatepe
Üniversitesi yerleşkesinin önünde
gerçekleştirilen AFRAY projesinin

temel atma törenin ardından muhalefet
temel atılan noktaya gelerek çeşitli eleştiril-
erde bulundu. Bazı partilerin milletvekilleri
ve milletvekili adayları da basın açıklaması
yaparak, temel atılan noktaya gül bıraktı.
Bunun ardından AK Parti Afyonkarahisar
Milletvekilleri Ali Özkaya, İbrahim
Yurdunuseven ve Belediye Başkanı Mehmet
Zeybek ve AK Parti İl Başkanı Hüseyin

Ceylan Uluçay, çalışmaların devam ettiği
başka bir noktada basın toplantısı düzenley-
erek tüm eleştirilere yanıt verdi.  

VERDİĞİMİZ HER SÖZÜ 
YERİNE GETİRECEĞİZ 

İlk konuşmayı Afyonkarahisar AK Parti
Milletvekili Ali Özkaya yaptı. Özkaya, “4 yıllık
müzakere sonucu AFRAY temelinin projesini
geçtiğimiz gün  attık. Biz bunu daha önce
yapacaktık. Ancak deprem nedeniyle bunu
ertelemek zorunda kaldık. Bakanlarımız
deprem bölgelerimde görevlendirildi. O yüz-

den temel atma törenimiz gecikti. 7 buçuk kilo-
metre bir AFRAY projesi ve 500 kilometrelik
demir yolu. Temel atma törenini bir bölgede
yapıyoruz, bina temeli değil ki bu, 500 kilome-
trelik büyük bir alandan bahsediyoruz. Biz bu
zihniyeti tanıyoruz. Bu zihniyet yaptırmam
zihniyetidir. Bundan 4 yıl önce Sinanpaşa
Devlet Hastanesinin temelini attığımızda aynı
şeyi yaşadık. Milletvekilinin eşi sosyal
medyadan yazdı. Temel atmaya tuvaletten
başlamışlar diye. Ancak şuan görüyoruz ki
hastanemiz yapıldı ve bölgenin en iyi has-
tanelerinden. Şimdi o paylaşımı kaldırmış
ancak, arşiv unutmaz. Biz hizmet zihniyetiyiz.
Biz yatırım zihniyetiyiz. Bu yatırım 750 milyon
TL’lik bir yatırım. Bu devasa bir yatırım.
Birileri geliyor oraya gül bırakıyor. Evcilik
oyunu oynanıyormuş, 14 mayıstan sonra
görecekler evlilik oyununu. Merak etmeyin
gelecek yıl 29 Mayıs’ta bunu açacağız. Bir
fetih ruhuyla bunu yapacağız. AK Parti’nin
temelini atıp da yarım bıraktığı bir hizmeti
göstersinler. Milletimiz müsterih olsun.
Verdiğimiz her söz gibi bu sözü de yerine
getireceğiz” dedi.>>4’TE

Milletvekili Özkaya ve Başkan
Zeybek esnafla buluştu 

Toplantı Esnaf Odaları Birliği Başkanı
Cengiz Üstün’ün de katılımıyla ESOB
konferans salonunda gerçekleştirildi.
İlk konuşmayı Başkan Üstün yaptı.
Üstün konuşmasında şu ifadelere yer
verdi: "14 Mayıs’ta seçimlere gide-

ceğiz. Sayın vekilimiz bizim her türlü
problemimize her zaman el atıyor. Biz
inanıyoruz ki, 14 Mayıs’tan sonrada
hem yerelde hem de ulusalda her
zaman yanımızda olacaktır ken-
disi.”Dedi.>>7’DE

İl Genel Meclisi’nde valilik makamından gelen teklif direkt
meclis üyelerinin kararına sunularak oy birliği ile kabul edildi.
Gelen teklife göre, Afyonkarahisar Organize Sanayi
Bölgesi’nde inşaatı devam eden Zafer Teknopark’a destek için
İl Özel İdaresi ile Teknopark arasında işbirliği protokolü yapıla-
bileceğini karar verildi. >>7’DE

Teknopark ile İl Özel
İdaresi arasında işbirliği
protokolü yapılacak 
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AK Parti heyeti, Serteser’i ziyaret etti
AK Parti heyetinde Afyonkarahisar

Milletvekili ve Cumhurbaşkanı Irak Özel
Temsilcisi Prof. Dr. Veysel Eroğlu, 27.

Dönem Milletvekilleri ve 28. Dönem Milletvekili
Adayları Av. Ali Özkaya ve Av. İbrahim
Yurdunuseven, Afyonkarahisar Belediye Başkanı
Mehmet Zeybek, İl Genel Meclisi Başkanı
Burhanettin Çoban, AK Parti İl Başkanı Hüseyin
Ceylan Uluçay, Aile, Çalışma ve Sosyal Hizmetler
Eski Bakan Yardımcısı Ahmet Koca, Tarım ve
Orman Bakanlığı Eski Bakan Yardımcısı Akif
Özkaldı, AK Parti 28. Dönem Afyonkarahisar
Milletvekili Adayları Dr. Hasan Arslan, Av. Ferda
Ertürk, Dr. Hakkı Öztürk ve Ethem Karahan ile AK
Parti Yönetim Kurulu Üyeleri yer aldı. 

SAĞLIK ENDÜSTRİ BÖLGESİ 
VE İKİNCİ OSB ÇOK ÖNEMLİ

Ziyaret dolayısıyla değerlendirmede bulunan
Afyonkarahisar Milletvekili ve Cumhurbaşkanı Irak
Özel Temsilcisi Prof. Dr. Veysel Eroğlu, “Afyon
özellikle sanayi ve ticarette çok gelişiyor. Bunda da
tabii Ticaret ve Sanayi Odamız’ın rolü büyük. Özel-
likle biz ihracatta bir hedefimiz vardı. Hedefimizi
mutlaka gerçekleştirmemiz lazım. Bu konuda elim-
izden gelen her türlü gayreti sarf etmemiz lazım.
Turizmde iyi bir noktaya geldik. Ama sanayide bir
miktar daha adım atmamız gerekiyor. Ayrıca Sağlık
Endüstri Bölgesi Projesi’nde yönetim kurulu teşkil
edildi. Sağlık Endüstri Bölgesi’nin
Afyonkarahisar'ın büyümesi için çok büyük bir
proje olacağına ben yürekten inanıyorum. Bunun
dışında bizim mutlaka orta ve ileri yüksek teknolo-
jiye yönelik birtakım sanayi bölgeleri kurmamız
gerekiyor. Bunun için tabii (Sinanpaşa)
Afyonkarahisar Merkez 2.Organize Sanayi
Bölgesi’ndeki çalışmalar hemen hemen bitti. Artık
fabrikalarımız da kurulursa çok isabet olur. Afyon
içinde ama özellikle Zafer Havaalanı'na yakın yer-
lerde araziler var. Orada da orta ve yüksek seviye
bir sanayi bölgesi oluşturalım diye bir düşünce
vardı. Yani artık Afyon'un mutlaka sanayi ve
ticarette daha da geliştirmemiz lazım diye düşünüy-
orum. Tabii şu anda yeni seçim oldu. ATSO Yönetim
Kurulu Başkanımız’ı tebrik ettik. Ayrıca Meclis
Başkanı'mızı tebrik ettik. Başarılar diliyoruz. Burada
şunu da uygulamak istiyorum. Esnafımızın,
sanatkarlarımızın, sanayicimizin hep yanında
olduk.  Sayın Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip
Erdoğan zaten bu işleri çok iyi takip ediyor. Ve
hakikaten sanayide çok hızlı adımlar attık.
Geçtiğimiz hafta İstanbul'da Türkiye'deki teknolojik
gelişmeler konusunda bir konferans vermiştim.
Otuz yıl önce bir bayrak, gri iki yapı diye millet
heyecan duymuş ama şimdi artık her şeyi yapacak
durumdayız” dedi.

TÜRKİYE TARİHİNDE İLK OLACAK
AK Parti Afyonkarahisar Milletvekili ve 28. Dönem
Milletvekili Adayı Av. Ali Özkaya da şu ifadeleri
kullandı: “Seçiminizden dolayı ‘hayırlı olsun’a

gelmiştik. Seçim döneminde tekrar Ticaret ve Sanayi
Odamız’ı da ziyaret ediyoruz. Allah hizmetlere
vesile kılsın. İki- üç gün önceden malum Sayın
Valimiz Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı ile beraber
Valilik’te toplantı yaptık. Bizim Afyon için yeni
dönemimizdeki en önemli iki büyük hareketimiz-
den birisi Afyonkarahisar Merkez 2. Organize
Sanayi Bölgesi (Sinanpaşa); birisi Sağlık Endüstri
Bölgesi. İki temel yatırım alanımız. Öncelikli alan
olarak Afyonkarahisar'ımız için gelecek vadediyor.
İnşallah Sinanpaşa'dan arkadaşlar geldiler. 100 bin
metrekarelik iki tane yer teslim edersek tahsis eder-
sek bu yıl temelleri de atacağımıza inanıyorum.
Hazine ve Maliye Bakanımız’la BOTAŞ arasında gaz
anlaşması yapıldı. Sayın Cumhurbaşkanımız’ın
BOTAŞ'a talimat vermesi süreci tamamlandıktan
sonra BOTAŞ da bölgemize gazı getirecek.  Diğer
taraftan kamulaştırma işlemleri gidecek. Fabrika
sahipleri de ben inanıyorum ki Emirdağ'da olduğu
gibi daha altyapı yatırımı devam ederken fab-
rikalarına başlayacaklar. Geçen hafta
Afyon'umuzun önemli tekstil firmalarından organ-
ize sanayi gezerken BOTAŞ Nehir Tekstil'i de
gezdik. Hakikaten hem bu yeni tekstil firması gelip
yatırım yaptığında, hem BOTAŞ Tekstil yeni
yatırımını bitirdiğinde Afyon'da istihdam oluşturma
alanında en hızlı olacak bayanlarımızın çalışacağı
tekstil fabrikaları yaygınlaşacak ve bunlar pamuktan
kumaşa son ürüne mamul ürüne kadar yapacaklar.
Bu durum bütün ilçelerimiz ve beldelerimizdeki alt
taşeronlara iş vermeyi de kolaylaştıracak ve daha
sağlam ödeme dengeli bir yatırım ve inşallah ihra-

catı da buradan yapacaklar ümit ediyorum; ki bu
önemli”

“HER ZAMAN YANINIZDAYIZ”
AK Parti Afyonkarahisar Milletvekili ve 28. Dönem
Milletvekili Adayı Av. İbrahim Yurdunuseven de
konuşmasında “Her zaman işçinin, esnafın yanında
olduğumuz gibi sanayicinin ve iş adamlarının da
her zaman yanındayız. Bizim derdimiz, tasamız
Afyonkarahisar, Afyonkarahisar kim ne yaparsa
herkesin yanındayız. Sayın Bakanımızın da Ali
Bey’in de söylediği gibi hem Sağlık Endüstri Bölgesi

anlamında, hem İkinci Organize Sanayi Bölgesi’nde,
gerçekten güzel işler çıktı. İnşallah sonuç da güzel
olacak. Buna inanıyoruz. Hatta biz bir adım daha
öteye gidip üçüncü, dördüncü Organize Sanayi
Bölgeleri’ni kafamızda şekillendirdik. Yani nerelere
yapabiliriz, nasıl yapabiliriz diye. Bu çalışmalar da
devam ediyor. Bu ikinciyi doldurursak üçüncü
elden alacağız. Bir yandan Emirdağ, bir yandan
İscehisar OSB ciddi manada dolu ve çok güzel
yatırımlar geliyor. Dolayısıyla Afyonkarahisar son
on yılda gerçekten Ege'nin parlayan yıldızı oldu. Biz
de her zaman söylediğimiz gibi, iş adamının, işçinin,
işverenin, esnafın her zaman yanındayız. Onunla
idare edecek olmaya devam edeceğiz. Hükümetimiz
zaten her zaman Sayın Cumhurbaşkanımız’ın tali-
matlarıyla üretim, üretim, üretim diyen bir hüküme-
tiz. Bunun için de ne gerekiyorsa her zaman yardım-
cıyız. Her zaman yanınızdayız” ifadelerini kullandı. 

“SİZLERDEN HEPDESTEK GÖRDÜK”
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim
Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser ise ziyaret dolayısıy-
la teşekkür ederek şu vurguları yaptı: “Bu yoğun
seçim çalışmaları sırasında Ticaret ve Sanayi
Odamız’ı da böyle bir kalabalık heyetle ziyaret
ettiğiniz için öncelikle teşekkür ediyorum. Tabii
benim Yönetim Kurulu Başkanlık dönemim on dört
seneyi devirde on beş seneye girdik. Hep AK Parti
hükümetleriyle çalıştık. Dolayısıyla uzun süre Sayın
Bakanımız’la, Sayın Milletvekillerimiz’le, Sayın
Belediye Başkanımız’la, Sayın İl Genel Meclisi
Başkanımız’la çalıştık. Hep destek gördük. Neticede
bir şeyler yaptıysak hep birlikte olmadan yapılmıy-
or. Bir tarafı eksik kalıyor. Afyonkarahisarımız’ın
zaten özelliği hep uyum içerisinde kurumların çalış-
masıydı. Böylece sizin dediğiniz gibi ilimizi Ege'nin
parlayan yıldızı; tabii daha büyük parlayan bir
yıldız haline getirmek, hatta Ege'nin güneşi haline
getirmek için çalışıyoruz. >>İZZET IŞIK

AK Parti kalabalık bir heyetle Afyonkarahisar
Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu

Başkanı Hüsnü Serteser’i ziyaret etti. 

Vatandaşın yaşadığı
mağduriyetler saymakla bitmiyor
CHP Afyonkarahisar Milletvekili ve 1. Sıra Milletvekili

Adayı Av. Burcu Köksal, AKP'nin esnafı da vatandaşı da
perişan hale getirdiğini söyleyerek, "Çiftçilerimiz tarım

ve hayvancılıktan kopuyor. " dedi.

Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Afyonkarahisar
Milletvekili ve 1. Sıra Milletvekili Adayı Av. Burcu
Köksal, beraberinde CHP İl Başkanı Av. Yusuf

Onur Seçme, CHP Milletvekili Adayları Fatih Aydın,
Abidin Yağcı, Ali Arıkan, İbrahim Kadıoğlu, Anıl Halis
Akar, CHP İl Yönetim Kurulu Üyeleri, CHP Dinar İlçe
Başkanı Mehmet Altıntaş, Saadet Partisi, DEVA Partisi
Dinar İlçe Başkanları ve partililerle birlikte Dinar İlçesi’nde
esnaf ve vatandaşları ziyaret ederek, 14 Mayıs'ta yapılacak
Cumhurbaşkanlığı ve 28. Dönem milletvekili genel seçimi
için destek istedi. Vatandaşların yoğun ilgisi ve sevgi seliyle
karşılaşan Milletvekili Köksal, Millet İttifakı iktidarında
yapılacakları anlatarak, "AKP yüzünden esnafta vatandaş-
ta perişan hale geldi. Esnaf, Bağ-Kur primimi ödeyemiyo-
rum, dükkânımı kapatacağım diyor. İnsanlar ev kiralarını
karşılayamıyoruz diyorlar. Vatandaşlar durumlarının her
geçen gün daha da kötüye gideceği endişesiyle yaşıyorlar.
Çiftçilerimiz tarım ve hayvancılıktan kopuyor, yem fiyat-
ları yüzünden hayvancılık yapanlar hayvanlarını kesime
gönderdiler. Çiftçi yem alamaz hale geldi. Tarlasına gübre
atamıyor, traktörüne mazot alamıyor, bankaya tarım
krediye olan borcunu ödeyemiyor. Bağ-Kur primini
yatıramıyor. Kime dokunsanız bin ah işitiyorsunuz.
Kurban geliyor emekli kurban kesemiyor. Torununa
harçlık veremiyor. Herkesin çok farklı mağduriyetleri var.
Saray hükümeti bun konuların konuşulmasını, gündeme
gelmesini istemiyor." şeklinde konuştu.

MUHALİFLERE YARGI SOPA 
OLARAK KULLANILIYOR

AKP'nin yanlış yönetimi sonucu ekonomi de âdete
çöküş yaşandığını kaydeden Köksal, "Cumhur İttifakı

toplumun tüm kesimlerini perişan etti. Millet
İttifakı'nda her şey açık ve net. Bizde her şey şeffaf,
kapalı kapılar ardında pazarlık yok. 6 tane lider bir
araya geldi. Ortak mutabakat metni aylarca konuşul-
du. 2300 maddede 6 parti uzlaştı. Halkın iktidarında
yapacaklarımızla mağduriyetleri çözeceğiz. AKP
döneminde maalesef ülkemizde çok büyük adaletsiz-
likler yaşanıyor. Tek adam rejiminde insanlar yargıyı
enselerinde bir sopa olarak görüyor. Muhaliflere yargı
sopa olarak kullanıyor. Üzülerek söylüyorum yargı
siyasallaştırıldı." ifadelerini kullandı.  >>ANAHABER

Üniversite sınavına hazırlanan öğrencilerle bir
araya gelen ve öğrencilerle yakından ilgile-
nen Emirdağ Belediye Başkanı Serkan

Koyuncu, kendi öğrencilik yıllarından örnekler ver-
erek başarının yollarını öğrencilerle paylaştı. Hayata,
geleceğe ve gündeme dair öğrencilerle sohbet eden
Başkan Koyuncu; öğrencilerin sınavlara hazırlık aşa-
masında ve gelecek planları ile ilgili doğru karar ver-
meleri için önerilerde bulundu. Öğrencilere bak-
tığında ülkemizin emin ellerde olduğunu ve güzel
yarınların ülkemizi beklediğini söyleyen Başkan

Koyuncu; "Onlar bizim geleceğimiz. İlçemiz için,
ülkemiz için güzel yerlere gelip güzel çalışmalara
imza atacaklarına olan güvenimiz tamdır. Bu kap-
samda bizler de Emirdağ Belediyesi olarak gençler-
imize eğitimle ilgili her türlü desteği veriyoruz ver-
meye de devam edeceğiz. Hayallerine ulaşmak için
emek veren bütün öğrencimize bu yolda başarılar
diliyorum." ifadelerini kullandı. Öğrenciler, Başkan
Koyuncu'nun ilgilerinden ve desteklerinden dolayı
teşekkür ederek ülke geleceğine katkı sağlayacak-
larına söz verdiler. >>EROL UYSAL

Başkanı Koyuncu üniversiteye
hazırlanan gençlerle buluştu
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Türkiye’nin yetiştirdiği ünlü Hukukçulardan Prof. Dr. Ersan Şen, İYİ Parti Afyonkarahisar
Milletvekili Adayı Avukat Hakan Şeref Olgun’un davetlisi olarak kente geldi.

İYİ Parti Seçim Koordinasyon Merkezi’nde
karşılanan Prof. Dr. Şen, Hakan Şeref Olgun
ve ekibiyle bir süre görüştü.

ŞEHİTLERİMİZ ÜZERİNDEN
SİYASET OLMAZ

İYİ Parti Afyonkarahisar Milletvekili Avukat
Hakan Şeref Olgun ve Prof. Dr. Ersan Şen ve İYİ
Parti Milletvekili Adayları, Türkiye Harp Malulü
Gaziler, Şehit, Dul ve Yetimleri Derneği Başkanı
Gazi İsmail Kumartaşlı ve Dernek Yönetim
Kurulunu ziyaret etti. Ziyaretten duyduğu mem-
nuniyeti dile getiren Başkan Kumartaşlı, Şehit ve
Şehit aileleri üzerinden siyaset yapılmasından
rahatsızlığını dile getirdi. Burada konuşan İYİ
Parti Afyonkarahisar Milletvekili Hakan Şeref
Olgun, “Bu vatan uğruna da canlarını vermiş
Peygamber efendimize komşu olmakla şereflen-
miş şehitlerimizi rahmet ve minnetle anıyorum.
Bir parçasını bu topraklara vermiş niye Şehit ola-
madım diye bu şerefe neden nail olamadım diye
dertlenen vatansever gazilerimiz saygıyla selam-
lıyorum. Bizlere emanet şehit ailelerimiz; Sizlerin
de ellerinizden öpüyorum. Siyasette Şehitlerim-
izin üzerinden, gazilerimiz ve aileleri üzerinden
siyaset yapmak bize yakışmaz. Bu değerlerimiz
üzerinden siyaset yapanları da şiddetle kınıyo-
rum” dedi.

YOLUMUZ ATATÜRK İLKELERİNİN YOLU
Prof. Dr. Şen ile Hakan Şeref Olgun ve
beraberindekiler daha sonra Atatürkçü Düşünce
Derneği (ADD) Afyonkarahisar Şubesini ziyaret
ettiler. Hukukçu Prof. Dr. Ersan Şen, ülke olarak
Atatürk ilkelerinden çıkılmasının kötü gidişatın
başlangıcı olacağını söyledi. Şen; “Atatürk sadece
bir insan bir asker değil. Atatürk bir mücadelenin
adıdır.Trablusgarp, iki Balkan Savaşı, Çanakale'de
Anafartalar kahramanı, Kafkas Cephesi'nde, Sina'da
Filistin Cephesi'nde, 19 Mayıs 1919'da Samsun'a
çıkıp oradan başlattığı milli mücadele.
Bahsettiğimiz adam bu! Bunun adını ağzına alacak-
san, salavatla alacaksın” dedi. Avukat Hakan Şeref
Olgun da bugüne kadar Atatürk ilkeleri doğrul-
tusunda ilerlediğini belirterek bundan sonra da aynı

yolda ilerlemeye devam edeceğini söyledi.
İŞSİZLER DERNEĞİNE DESTEK

Ziyaretlerini İşsizler Derneği Başkanı Hasan Kaya
ile sürdüren Şen ve Olgun, İşsizler Derneği çalış-
maları hakkında Başkan Kaya’dan bilgiler aldı.
Başkan Kaya, Afyonkarahisar’daki işsizlerin zor
durumda olduklarını belirterek, kendilerinin yap-
tığı yardımların da yetersiz kaldığını ifade etti.
İşsizler Derneği Başkanı Hasan Kaya’nın bilgilerini
not alan Avukat Hakan Şeref Olgun, derneğin
destekçisi olacağını söyledi.

ATB BAŞKANI MÜHSÜRLERE ZİYARET
İYİ Parti tarafından düzenlenen Gençlik
Buluşmaları söyleşisi öncesi Afyonkarahisar Ticaret
Borsası Başkanı Mehmet Mühsürler’i de ziyaret
eden Hukukçu Prof. Dr. Ersan Şen ve İYİ Parti
Milletvekili Adayı Avukat Hakan Şeref Olgun,

başkan Mühsürler ile bir süre görüştü. Samimi bir
ortamda gerçekleştirilen ziyarette karşılıklı görüş
alışverişinde bulunuldu.

15 MAYIS SABAHA NE OLACAK?
Afyonkarahisar Ticaret Borsası Meclis Salonunda
düzenlenen İYİ Parti Gençlik Buluşmaları söyleşi-
sine katılan Prof. Dr. Şen, Demokrasi ve Hukuk
Güvenliği üzerinde durdu. Moderatörlüğünü
Gazeteci Sait Karaduman’ın yaptığı İYİ Parti
Gençlik Buluşmaları söyleşisinde konuşan Prof. Dr.
Şen, 15 Mayıs sabahının tüm uçak biletlerinin
dolduğuna dair çarpıcı bir açıklama gerçekleştirdi.
Şen, “14 Mayıs sabahının veya ertesi gününün
bütün uçak biletleri doldu. Millet nereye gide-
ceğinin hesabını yapıyor” dedi. Şen; “Bu ülkede
hala demokrasi ve hukuk güvenliği hakkıyla ilgili
meseleleri halledememişiz. Hallettiğini söyleyenler

sadece o anda gücü elinde bulunduranın kendisine
sağladığı konforu elinde bulundurduğu huzuru
yaşar. Türkiye’de 14 Mayısta seçim olacak belki de
28 Mayısta, insanlar seçim sonucuna göre davaların
dosyaların değişeceğini konuşuyor. Onun hesabını
vereceksiniz diyor. Git bakayım İngiltere’ye,
Almanya’ya böyle kavgacı bir yer var mı? Diğer
ülkelerin hiçbirinde seçim sonucuna göre
mahkemelerin, dava dosyalarının değişeceğini
söyleyen seçim propagandası olmamıştır. Şu anda
Türkiye Cumhuriyeti’nde hayat durmuş durumda
herkes pozisyon alıyor. Kardeşim diyor 14 Mayıs
sabahının veya ertesi gününün bütün uçak biletleri
doldu. Millet nereye gideceğinin hesabını yapıyor
diyor. Böyle bir ortam olabilir mi? Böyle bir ortam
varsa sen bu ortamdan sağlıklı uzlaşan olman
gerekiyor” diye konuştu.
BAŞKALDIRIŞ OLARAK SİYASETE GİRDİM!
Söyleşide konuşan İYİ Parti Afyonkarahisar

Milletvekili Adayı Avukat Hakan Şeref Olgun ise
kendisine gelen bir soru üzerine, sisteme
başkaldırış olarak siyasete girdiğini söyledi. Olgun;
“Ben siyasetle uğraşıp siyaseti bırakmış bir
insandım. Fakat ülkemizde demokrasi ve hukuk
güvenliğinin kalmadığını gördüğüm için, bunu da
gençlerimizin, toplumun her kesimindeki insan-
ların hukuka güvenmeden, hukuk güvenliği
sağlanmadan bir adım atılamayacağı için bu iş için
birilerinin taşın altına elini koyması gerektiğini
inandığım için ben bu yola girdim. İllaki seçim için
değil, mevcut uygulamalara başkaldırış olarak
aylar yıllar öncesinden itibaren halkımıza anlat-
maya çalışarak bu işe başladım. Hukuk güvenliği
ve demokrasi olmadan gençlerimizin, çocuk-
larımızın,  torunlarımızın hiçbirimizin geleceğinin
olmayacağını bende görüyorum sizlerde görüyor-
sunuz. Ben seçim için değil, ülkede insanlarımızın
aydınlanmasına yardımcı olmak için siyasete
girdim” dedi. İYİ Parti Gençlik Buluşmaları
Afyonkarahisar söyleşisinde gençlerin özgürce
sorularına. Hukukçu Prof. Dr. Ersan Şen ve Avukat
Hakan Şeref Olgun’un samimi yanıtlar vermesi
dikkat çekti. >>HÜDAYİ ACAR

Köylülerin imece usulü aldığı güneş
enerjisi paneli ve su motorunu çaldılar

Afyonkarahisar’da köylülerin imece usulü para toplayarak aldıkları 
güneş enerjisi paneli ve su motoru hırsızlar tarafından çalındı. Köylülerin 

sistemi yeniden yaptırmak için hayırseverlerden destek bekliyor.

Olay, İhsaniye ilçesine bağlı Kayıhan belde-
si Yeşilyayla mevkiinde gerçekleşti.
Yaklaşık 1 yıl önce çevre sakinleri tarafın-

dan imece usulü yapılan güneş enerji paneli ve su
motoru kimliği belirsiz kişiler tarafından çalındı.
Bölgede çobanlık yapan Ahmet Aydın, panel ve su
motorunu çalanları geri getirmeleri halinde
şikayetçi olmayacaklarını kaydederek, “Burada
akşam hayvanları suladım, çiftliğe gittim sabah
geldiğimde hiç bir şey kalmamış. Ben de muhtarı
aradım oda jandarmayı aradı buraya geldiler
çalanları bulmak için çalışma başlattı. Bu panelleri

30 kişiden para toplayarak hayır için geçen sene
aldık. Bu paneller köyün malı, hayvanların su
ihtiyacı karşılansın, gelen giden su içsin dedik
ama adam hepsini çalmış gitmiş. Malzemeleri
çalan kişi lütfen getirip geri bıraksın bizde
şikayetçi olmayalım” diye konuştu. Veli Sarıkaya
isimli köy sakini ise kendi imkanları ile yaptırdık-
ları panel ve su motorunu bir daha yaptırma
şanslarının olmadığını ifade ederek, “Buraya
tekrar yaptıracağız, eğer Allah rızası için hayırse-
ver vatandaşlarımız destek vermek isterlerse çok
mutlu oluruz” dedi. >>İHA

Dinar’da öğrencilere
trafik eğitimi verildi

Afyonkarahisar’ın Dinar ilçesinde
polis tarafından lise öğrencilerine

yönelik trafik eğitimi verildi.

Dinar ilçe Emniyet Müdürlüğü Trafik Denetleme Büro
Amirliği ekipleri tarafından Fen Lisesi ve Sermaye
Piyasası Kurulu Yatılı Bölge Okulu öğrencilerine

trafik eğitimi verildi. Yaklaşık 200 öğrencinin katıldığı semi-
nerde trafik ekipleri genel trafik kurallarının yanı sıra
emniyet kemerinin kullanımı gibi temel konularda önemli
bilgiler verdi. Trafik eğitimlerinin ilerleyen günlerde de
devam edeceği kaydedildi. >>İHA
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2299  MMaayyııss  22002244’’ttee  AAFFRRAAYY’’aa  bbiinneecceeğğiizz  
Muhalefet tarafından eleştirilen yerel ve ulusal medyada yer alan AFRAY projesinin temel atma töreni
haberlerinin ardından Belediye Başkanı Mehmet Zeybek ve AK Parti milletvekillerinden oluşan heyet,

tüm eleştirilere cevap vererek, “AK Parti hangi hizmetin temelini atıp da yarım bıraktı. İnşallah 29
Mayıs 2024 tarihinde projemiz tamamlanacak, buradan AFRAY’a bineceğiz” dedi. 

Geçtiğimiz gün Afyon Kocatepe Üniver-
sitesi yerleşkesinin önünde gerçekleştir-
ilen AFRAY projesinin temel atma

törenin ardından muhalefet temel atılan nok-
taya gelerek çeşitli eleştirilerde bulundu. Bazı
partilerin milletvekilleri ve milletvekili aday-
ları da basın açıklaması yaparak, temel atılan
noktaya gül bıraktı. Bunun ardından AK Parti
Afyonkarahisar Milletvekilleri Ali Özkaya,
İbrahim Yurdunuseven ve Belediye Başkanı
Mehmet Zeybek ve AK Parti İl Başkanı Hüseyin
Ceylan Uluçay, çalışmaların devam ettiği başka
bir noktada basın toplantısı düzenleyerek tüm
eleştirilere yanıt verdi.  

VERDİĞİMİZ HER SÖZÜ 
YERİNE GETİRECEĞİZ 

İlk konuşmayı Afyonkarahisar AK Parti
Milletvekili Ali Özkaya yaptı. Özkaya, “4 yıllık
müzakere sonucu AFRAY temelinin projesini
dün attık. Biz bunu daha önce yapacaktık. Ancak

deprem nedeniyle bunu ertelemek zorunda
kaldık. Bakanlarımız deprem bölgelerimde
görevlendirildi. O yüzden temel atma törenimiz
gecikti. 7 buçuk kilometre bir AFRAY projesi ve
500 kilometrelik demir yolu. Temel atma törenini
bir bölgede yapıyoruz, bina temeli değil ki bu,
500 kilometrelik büyük bir alandan bahsediy-
oruz. Biz bu zihniyeti tanıyoruz. Bu zihniyet yap-
tırmam zihniyetidir. Bundan 4 yıl önce Sinanpaşa
Devlet Hastanesinin temelini attığımızda aynı
şeyi yaşadık. Milletvekilinin eşi sosyal medyadan
yazdı. Temel atmaya tuvaletten başlamışlar diye.
Ancak şuan görüyoruz ki hastanemiz yapıldı ve
bölgenin en iyi hastanelerinden. Şimdi o pay-
laşımı kaldırmış ancak, arşiv unutmaz. Biz
hizmet zihniyetiyiz. Biz yatırım zihniyetiyiz. Bu
yatırım 750 milyon TL’lik bir yatırım. Bu devasa
bir yatırım. Birileri geliyor oraya gül bırakıyor.
Evcilik oyunu oynanıyormuş, 14 mayıstan sonra
görecekler evlilik oyununu. Merak etmeyin gele-

cek yıl 29 Mayıs’ta bunu açacağız. Bir fetih
ruhuyla bunu yapacağız. AK Parti’nin temelini
atıp da yarım bıraktığı bir hizmeti göstersinler.
Milletimiz müsterih olsun. Verdiğimiz her söz
gibi bu sözü de yerine getireceğiz” dedi. 

BİZ LAF DEĞİL HİZMET ÜRETİYORUZ 
Belediye Başkanı Mehmet Zeybek de, “Bunlar
ancak laf üretir, hizmette gelince yok. Bugüne
kadar kendi belediyelerinin büyük bir yatırımını
göstersinler alınlarından öpeceğiz. Yaptıkları
mitingleri algı operasyonlarıyla kapatmaya
çalışıyorlar. Bu hizmet yapılacak., belki bizden
önce onlar kullanacaklar. Biz laf üretmiyoruz,
hizmete talibiz. Evcilik oyunu oynamıyoruz, bit-
tiği zaman görecekler. 14 Mayıs’ta bu millet
evliliği de oyunculuğu da gösterecektir” dedi. 

SÖZ UÇAR HİZMET KALIR 
AK Parti Milletvekili İbrahim Yurdunuseven de,
CHP Milletvekili Engin Altay’ın, “Siz dünyanın

en iyi işini yapsanız da biz eleştireceğiz” sözünü
hatırlatarak, “Biz hizmet etmeye devam ede-
ceğiz. İnşallah bu eserimizi de Afyonkarahisar’a
kazandıracağız. Teleferiği, spor salonlarını ve
diğer yatırımlarımızı yaptığımız gibi AFRAY’ı
da yapacağız. Söz uçar yazı kalır bizim eserler-
imiz de kalacak” ifadelerini kullandı. 

HAYAL BİLE EDEMEDİKLERİNİ
BİZ YAPIYORUZ 

AK Parti İl Başkanı Hüseyin Ceylan Uluçay da;
“Biz her zaman eser siyaseti yaparak, tüm
ülkemize hizmet ediyoruz. TOGG aracını
görmelerine rağmen yok dediler. İftira üzerine
hizmet ediyorlar, biz bunları artık dikkate almıy-
oruz. Onların hayal dahi edemediklerini biz bir
bir belediye başkanınız ve milletvekillerimiz
sayesinde yapıyoruz. 29 Mayıs’ta buradan
AFRAY binip şehir merkezine gideceğiz” dedi.
>>MEVLÜT TINAS



555 Mayıs 2023 CUMA

UUlluuççaayy,,  ““İİnnşşaallllaahh  ççookk  
bbüüyyüükk  hhiizzmmeettlleerr  eeddeecceeğğiizz””
AK Parti Afyonkarahisar teşkilatları

sahada çalışmalarına son sürat devam
ediyor. Halkın yoğun ilgi ve teveccühü

ile karşılaşmalarına rağmen kapı kapı dolaşan
ve her gördükleri vatandaştan destek isteyen
AK Parti teşkilatları 14 Mayıs seçimlerini şansa
bırakmıyor. Merkez ilçe Ataköy de mahalle
mitingi yapan AK Parti teşkilatları mahalle
sakinlerinin ilgisiyle karşılaştı. 

MİTİNGE YOĞUN KATILIM
Mitinge AK Parti Afyonkarahisar İl Başkanı
Hüseyin Ceylan Uluçay, Merkez İlçe Başkanı
Ziya Coşkun Karadeniz, Tarım ve Orman eski
bakan yardımcısı Akif Özkaldı, Aile Sosyal
Politikalar eski Bakan Yardımcısı Ahmet Koca,
milletvekili adayları Hasan Arslan, Ferda
Ertürk, Ethem Karahan, il başkan yardımcısı
Tahsin Aydın ve çok sayışa partili katıldı. 

“İNŞALLAH ÇOK BÜYÜK
HİZMETLER EDECEĞİZ”

AK Parti Afyonkarahisar İl Başkanı Hüseyin
Ceylan Uluçay yaptığı konuşmada “Bugün
sabahtan beri gerçekten birbirinden değerli
birbirinden kıymetli yatırımlarımızın temel
atmalarını ve yer teminlerini gerçekleştirdik.
Ama Afyonkarahisar için en önemlisi, en güze-
li de teleferik ve Afray projeleriydi. Yine
manda üretim tesisi de gerçekten çok değerli
ancak Afyonkarahisar Belediye Başkanımız
Sayın Mehmet Zeybek'in vaatleri arasında yer
alan iki proje gerçekten bizi duygulandırdı ve
Afyonkarahisar'a verdiği sözleri her zaman
yerine getirdiği gibi Ataköy'e verdiği önem de
daha çok ortaya çıkmış oldu. Biliyorsunuz
Sayın Cumhurbaşkanımız ve onun yol arka-
daşları Cumhur İttifakı olarak her zaman sizle-
re hizmet etmek durumundayız. Her zaman
sizlere hizmet etmeye hazırız. Ve inşallah 14
Mayıs'tan sonra da Türkiye yüzyılı vizyonuyla
inşallah çok büyük hizmetler edeceğiz” dedi.

“BEN BU MEYDANDA O 
HEYECANI GÖRÜYORUM”

Merkez İlçe Başkanı Ziya Coşkun Karadeniz
de konuşmasında “Ataköy'ün bizde yeri bir
başka bir farklı. Kurulduğumuz günden bu
tarafa verdiğiniz desteklerden dolayı çok çok
teşekkür ediyoruz. Yine Allah'ın izniyle bu
dönem Cumhur İttifakı'na en büyük desteği
vererek rekor kıracak mıyız Ataköy'de?
Sandıkları patlatacak mıyız?
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan'a
en güçlü mahalle olarak adımızı yazdıracak
mıyız? Maşallah ben de bu meydanda o heye-
canı görüyorum. Ataköy yine her zaman ken-
dine yakışanı yapacak Cumhur İttifakı'mıza,
Recep Tayyip Erdoğan Cumhurbaşkanımıza
en büyük desteği vereceğine eminim” ifadele-
rine yer verdi.

“ALLAH'TAN KORKUN”
Afyonkarahisar Belediye Başkanı Mehmet
Zeybek de “Millet İttifakı denilen ittifaka bakı-
yoruz. Söylemleri şu; Güçlendirilmiş parla-
menter sistemi tekrar getirelim. Allah'tan kor-
kun. Bu memleket ne çektiyse koalisyonlardan
çekti. Siz daha masada seçimi almamışken bir
araya gelemiyorsunuz. Birbirinizle anlaşamı-
yorsunuz. Kiminiz masadan kalkıyor. Ağa
babaları geri dön dediği zaman geri dönmek
zorunda kalıyor. PKK'ya bakıyorsunuz, HDP
bakıyorsunuz, masanın altında yaptığınız
anlaşmaların tamamında biz varız. On beş
Temmuz'da Abdullah Öcalan da serbest bıra-
kılacak, cezaevleri boşalacak PKK'lı teröristler
de dışarıya salınacak diyor. Bunu içinize sindi-
rebiliyor musunuz? Bu millet size elbette geçit
vermeyecek” dedi. 

“SON KOZLARINI OYNAMAYA
ÇALIŞIYORLAR”

Aile Sosyal Politikalar eski Bakan Yardımcısı
Ahmet Koca da “Cumhurbaşkanımız Recep
Tayyip Erdoğan'la birlikte doğradan da doğru
zamanla yürümeye devam edeceğiz inşallah.
2002 yılından beri hem Ataköy'ümüzde hem
Afyonkarahisarımızda hem de Türkiye'mizde
büyük başarılara imza attınız. Attığınız bu
imzada sizin canınız var, kanınız var, alın teri-

niz var. Sizlerle beraber daha nice yıllara
devam etmeye bizler ant içtik. Vallahi de, billa-
hi de bu doğru adamla, güzel adamla ülkemi-
zi, Afyonkarahisar'ımızı daha ileriye, daha
güzele, daha yüksek yerlere götürmeye devam
edeceğiz inşallah. Bakmayın siz onla-
rın dediklerine. 22 yıldır seçim
kazanamayanlar, son kozla-
rını oynamaya çalışıyor-
lar. Yalan söylüyorlar.
İftira atıyorlar.
Hilelere başvuru-
yorlar. Desiselere
başvuruyorlar .
Ama ben biliyo-
rum ki hiçbir
hileleri hiçbir
yalanları, hiçbir
desiseleri, hiçbir
iftiraları şimdiye
kadar tutmadı,
bundan sonra da
tutmayacaktır inşal-
lah. Çünkü biz hesabı
değiliz. Biz hasbiyiz. Biz
kinle, nefretle, halkımızla
beraber olmadık. Sevgiyle,
muhabbetle, barışla her zaman,
barışla beraber olduk. Biz kimlere karşıyız? Bu
milletin, bu devletin, bu vatanın diline, ayakla-
rının üzerine dinamik koyanlarla mücadele
ediyoruz. Vatana kastedenlerle mücadele edi-
yoruz. Örfümüzle, adetimizle oynayanlarla
mücadele ediyoruz. Ama biliyoruz ki bu mille-
tin mayası temizdir. Mayası temiz olanlarla
beraber yürümeye devam edeceğiz inşallah.
Değerli dostlar siz onlara bakmayın” şeklinde
konuştu. 

“YA HUZURU, YA DA
HUZURSUZLUĞU TERCİH EDECEĞİZ”

Tarım ve Orman eski Bakan Yardımcısı Akif
Özkaldı da konuşmasında “Ben burada birkaç
maddeyle bu seçimin eski Türkiye'yle, yeni
Türkiye seçimi olacağı yönünde bir şeyler söy-
lemek istiyorum. Benim üniversite öğrencili-
ğim İstanbul'da geçti. Yurtta kalırken sabahle-
yin kalkar kalkmaz ilk merak ettiğimiz şey
neydi biliyor musunuz? Musluğu açtığımızda
su mu gelecek yoksa hava mı gelecek? İnanın
haftada birkaç gün, bir gün, gün aşırı iki gün
su geldiği zaman belli saatlerde o da sürekli
değil. Biz mutlu olurduk. Şimdi ben gençlere
çocuklara soruyorum. Hiç siz susuzluk gördü-
nüz mü? Allah'a şükür her anda, her zamanda
bugün büyük şehirlerimizde olsun, küçük
şehirlerimizde olsun, köylerimizde bile artık
en ufak bir susuzluk problemi yok elhamdülil-
lah. Birincisi bu. İkincisi, huzuru veya huzur-
suzluğu seçeceğiz. Sayın başkanım da söyledi.
Eskiden ikili, üçlü, dörtlü koalisyonlar. Çok
kısa süreli hükümetler istikrarsızlıklar siyasi
istikrarsızlık, ekonomik istikrarsızlık demektir.
Şimdi her ne kadar eleştirilse de
Cumhurbaşkanı yönetim sisteminde bir defa

koalisyon diye bir şey yok. Kararlar çok hızlı
bir şekilde alınabiliyor. Ve siz halkımızın ihti-
yaçlarına çok kısa sürede hemen cevap verile-
biliyor” ifadelerine yer verdi. AK Parti
Milletvekili adayı Ethem Karahan da “Bizler bu

seçimde Türkiye yüzyılını inşa edecek
bir cumhurbaşkanını bir lideri

ve onun yol arkadaşlarını
seçeceğiz inşallah.

Bakıyoruz şimdi iki
tane taraf var. Bir

tanesi sonuna
kadar yerli ve
milli. Diğerleri
de gayri milli
gayri milli.
Neden gayri
milli diyoruz?
Bu milletin ne
kadar milli ve

manevi değeri
varsa ayaklar altı-

na alıp çiğnemek-
ten imtina etmiyor-

lar. Bundan da utan-
mıyorlar. Utanmadan

geliyorlar Afyonkarahisar'da
Anıtpark meydanında. Bir grubu

burada. Aynı gün bir diğer grubu da Van'da
‘Dişe diş kana kan seninleyiz Öcalan’ diye slo-
gan atıyorlar. Yahu Ataköy'den soruyoruz. Bu
millet PKK'ya bu Ataköy teröre geçit verir mi!
Vermeyecek Allah'ın izniyle. 14 Mayıs'a kadar
bizler kapı kapı çalışacağız. Sonuna kadar yerli
ve milli olan cumhurbaşkanımızı ve cumhur
ittifakını bu ülkenin yönetimine baş edeceğiz
tekrardan” dedi. 
“ÜLKEYİ YEDİ PARÇAYA BÖLECEKLER”

AK Parti Milletvekili adayı Ferda Ertürk de

“Yerel yönetimlerde özerklik şartını uygulaya-
cağız diyorlar. Nedir özerklik şartı? İstiyorlar
ki bu ülkeyi bölelim yedi parçaya.
Güneydoğu'da kuralım Kürdistan'ı falan filan.
Soralım yine Ataköy'den. Ataköy bunlara geçit
verecek mi? Ataköy PKK'yla kol kola girene 14
Mayıs'ta hesabını soracak.
Cumhurbaşkanımıza bakıyoruz kazanımları-
mıza TCG Anadolu'muz, yerli otomobilimiz
TOGG. İki gün önce milli muharip uçağımız
Kaan. Bakıyoruz Hürjet'imiz, bakıyoruz Altay
tankımız, karadayız, denizdeyiz, havadayız.
Bütün dünyaya cumhurbaşkanımızın önderli-
ğinde bir mesaj veriyoruz. Türkiye sizin o eski
bildiğiniz Türkiye değil. Türkiye Recep Tayyip
Erdoğan'ın önderliğinde dünyanın en büyük
ülkesi olma yolunda emin adımlarla ilerliyor.
İlerlemeye devam edecek inşallah” şeklinde
konuştu. 

“PKK’SI, HDP’Sİ MİLLET
İTTİFAKINI DESTEKLİYOR”

AK Parti Afyonkarahisar milletvekili adayı
Hasan Arslan da “Terör ateşinin evimize, aile-
mize, komşumuza düşmesini ister miyiz
değerli dostlar? İşte PKK'sı, HDP'si, Millet
İttifakı'nı destekliyorsa aslında doğru yolun
Cumhur İttifakı'nda olduğu otomatik olarak
gösteriyor. Diğer şeyleri konuşmaya bile gerek
yok değerli dostlar. Biz yaparsak sonuna kadar
yani Cumhur İttifakı olarak Türkiye'nin gele-
ceğini yazabiliriz, şekillendirebiliriz.
Türkiye'nin aleyhtarı olan Türkiye'nin düşma-
nı olan güçlerin desteklediği ittifaka kesinlikle
destek olmamamız gerekiyor. Ataköy'de buna
izin vermeyecektir diye düşünüyorum. Doğru
mu değerli dostlar” dedi. 

“AFYON'DA KONUŞTUKLARINI
VAN'DA KONUŞAMIYORLAR”

Son konuşmayı ise milletvekili İbrahim
Yurdunuseven yaptı. Yurdunuseven
“Afyon'da konuştuklarını Van'da konuşamı-
yorlar. Niye? Çünkü biliyorlar ki burada söyle-
dikleri Van'da ters tepecek. Van'da söyledikle-
ri burada ters tepecek. Bakın oradaki belediye
başkanı çıktı. Hanımı bir işaret yaptı. Ben bura-
da yapmayacağım o işareti iki diye gösterece-
ğim ama V işareti aslında parmaklarla yapılan
V işareti İngilizcede Victoria demek. Yani zafer
demek. Diyor ki PKK terör örgütleri, bütün
YPG'si, FETÖ'sü zafer için çalışıyoruz diyor.
Ataköy, hiç buna izin verir mi? Hayır. Buradan
haykırıyoruz biz de. İster Van'a kadar gitsin,
isterse Hakkari'ye kadar gitsin, ne teröristi ne
FETÖ'sü, ne PKK'sı. Hiçbiri bunu başaramaya-
caktır. Değerli hemşehrilerim, yine bir masa-
nın ortaklarından bir tanesi kalkıyor. Ben diyor
ömrüm CHP zihniyetiyle mücadeleyle geçti
diyor. Madem mücadelede geçti, niye yancılık
yapıyorsun masada? Ne işin var orada senin.
Yine masanın altındaki gizli ortağı da anlatma-
yacağım artık” dedi. >>HÜDAYİ ACAR

AK Parti Afyonkarahisar İl Başkanı Hüseyin Ceylan Uluçay ve 28. Dönem AK Parti
Afyonkarahisar Milletvekili Adayları ‘Afyonkarahisar İçin Hemen Şimdi' diyerek mahalle
buluşmalarına Ataköy de devam etti. Ataköy muhtarlık binası önünde gerçekleştiren AK

Parti teşkilatlarına genç yaşlı, kadın çocuk mahalle sakinleri yoğun ilgi gösterdi. 
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CCuummhhuurrbbaaşşkkaannıı  EErrddooğğaann  ””  BBaayy  bbaayy  KKeemmaall,,
BBaayyrraakkttaarr  ggrruubbuunnaa  TTaayyyyiipp  EErrddooğğaann’’ıınn  vveerrddiiğğii
bbiirr  AAllllaahh  kkuurruuşşuu  yyookkttuurr;;  SSııkkııyyoorrssaa  ççııkk  aaççııkkllaa””

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, ülkemizin iftihar 
vesilesi projelerine Sürmeneli Bayraktar ailesine son dönemde

sözlü saldırılar olduğuna dikkat çekerek “İHA’ya, SİHA’ya
Akıncı’ya, Kızılelma’ya saldırıyor mu? Ama tutturamayacaklar.
Güya ben onlara krediler vermişim. Bay bay Kemal yüreğin el

veriyorsa gerçekten zerre kadar yüreğin varsa Bayraktar 
grubuna Tayyip Erdoğan’ın, AK Parti hükümetinin verdiği bir

Allah kuruşu yoktur. Sıkıyorsa çık açıkla” dedi.

Ömürlerinde çay bahçesine girmeyen-
lerin çay üreticisini tahrik etmeye
çalıştığını ve her yerde aynı taktiği

uyguladıklarını belirten Erdoğan “Ama
yalancı çoban misali kimseyi inandıramıyor-
lar. Biz milletimizden 14 Mayıs’ta desteği
birileri gibi öyle palavra atarak, dilimize
geleni söyleyerek istemiyoruz. Biz eserleri-
mizle konuşuyoruz. Bizimle icraatlarımıza
hayalleri bile yetişemeyenlerde öyle saçma-
layıp geçer. Fındığın nerede yetiştiğini bil-
mezler. Fındık üreticisini tahrik etmeye çalı-
şırlar. Bunların söylediklerine inanıyor
musunuz? Ömürlerinde çay bahçesine gir-
memişlerdir, çay üreticisini tahrik etmeye
çalışırlar. Her yerde aynı taktiği uyguluyor-
lar. Ama yalancı çoban misali kimseyi inan-
dıramıyorlar. Diğer hususlarda ise yaşadık-
ları ülkeyi tanımadıkları için söyledikleri
şeylerin bir kısmının halen yapıldığını bir
kısmının da halen yapılmakta olduğunun
farkında bile değiller. Elbette proje diye
açıkladıkları ama aslında gerisinde çok sinsi
niyetlerin bulunduğu bazı işleri ayrı tutu-
yorlar. Şimdi sizlerle biraz dertleşmek isti-
yorum. Biliyorsunuz ülkemizde siyasette
her zaman ittifaklar olmuştur. Koalisyonlar
kurulmuştur. Dengeler gözetilmiştir. Ama
tarihimizin hiçbir döneminde bugünkü
kadar ilkesiz, pervasız, karmakarışık bir
muhalefet tablosu ile karşılaşmadık. Güya
siyasetin her renginden partileri bir araya
getirerek bir masa kurdular. Masanın etrafı

yanında birde altında
gizli bir ortağı olduğu
anlaşıldı. Koalisyondaki
genel başkanlardan biri
masadan kalkıp oturur-
ken, çıkan arbedede
masanın altındaki ortak
masanın üstüne çıktı.
Derken masanın kuruldu-
ğu kapının arkasında giz-
lenen ortaklar bulunduğu
ortaya çıktı. Kandil’deki
PKK elebaşları bir yan-
dan, FETÖ’nün yurtdışı-
na kaçan elebaşları diğer
yandan masaya ayar ver-
meye, istikamet göster-
meye başladılar. Terör

örgütlerinin elebaşları her gün
Kılıçdaroğlu’na destek çağrısı yapıyor.
Kimseden ses çıkmıyor. Terör örgütlerinin ev
sahipleri edasıyla yaptığı açıklamaları sadece
Kılıçdaroğlu değil masadaki diğer ortaklarda
itiraz etmiyor” diye konuştu.

“TABLO GERÇEKTEN ÇOK VAHIM”
“Tablo gerçekten çok vahim” diyen
Erdoğan, konuşmasını şöyle sürdürdü:
“Bir yandan Cumhuriyetin kurucu partisi
olduğunu iddia eden CHP var, diğer yanda
Cumhuriyet ile hesaplaşmaya geldiklerini
söyleyenler var. Bir yanda lafa gelince
Milliyetçiliğini kimseye bırakmayan hanım-
efendi var, diğer yanda Türkiye’yi
Suriyeleştirmekten söz eden bir başka kadın
var. Bir yanda ağzından Milli Görüşü düşür-
meyen biri var, diğer yanda insanımızın tüm
değerlerini çiğneyenler var. Bir yanda bizim-
le bir zamanlar yol yürüyenler var maalesef
başka sermayeleri de yok. Onların omuzla-
rında bize ateş edenler var. Nasıl oluyorsa
hepsi de aynı masanın etrafında buluşmuş
kin ve nefret tohumları saçarak bizim üzeri-
mizden doğrudan milletimize parmak sallı-
yor. Tabi her senaryo gibi bununda zaafları
gerisindeki asıl siluet kendini belli etmeye
başladı. Cumhuriyetimizin ilk asrına dam-
gasını vuran ülkemizin 21 yıllık kazanımla-
rına niye düşmanlık ettikleri anlaşıldı.
Türkiye Yüzyılı hayalimize çemre takmak
için niçin bu kadar can uğraş gayret göster-
dikleri anlaşıldı. Meğer bunların aklında

milletimizin milli mücadeleyi
zafere ulaştırarak bir asır
öncesinde Anadolu toprak-
larına gömdüğü manda-
cılık özlemi var.” AK
Parti’nin gerçekleştir-
diği demokrasi ve kal-
kınma devrimi ile tüm
dünyaya bir mesaj
verdiğini kaydeden
Erdoğan “Bu mesaj
Türkiye’nin ve Türk
milletinin siyasi ve eko-
nomik özgürlüğüne olan
bağlılığının haykırışıdır.
Ülkemizin iftihar vesilesi pro-
jelerine işte hemşeriniz
Sürmeneli Bayraktar ailesine bunlar
saldırıyor mu? İHA’ya, SİHA’ya Akıncı’ya,
Kızılelma’ya saldırıyor mu? Ama tutturama-
yacaklar. Güya ben onlara krediler vermi-
şim. Bay bay Kemal, yüreğin el veriyorsa
gerçekten zerre kadar yüreğin varsa

Bayraktar grubuna Tayyip
Erdoğan’ın, AK Parti hükü-

metinin verdiği bir Allah
kuruşu yoktur. Sıkıyorsa

çık açıkla. Allah rahmet
eylesin Özdemir
Bayraktar bey zaten
devletten bırakın kredi
almayı, arsa dahi kabul
etmedi. Bunlar böyle
yalan bunlarda gani-

met. Ama hesabını öde-
yecekler. Biz bu dayat-

mayla, vesayetle mücade-
lemizle yüzleştik” ifadele-

rini kullandı.Konuşmasının
ardından Cumhurbaşkanı

Erdoğan, telekonferans yöntemi ile
Zigana Tüneli’nin açılışını gerçekleştirdi.
Ulaştırma ve altyapı Bakanı Adil
Karaismailoğlu, tarafından tünelin yağlıbo-
ya resmi Cumhurbaşkanı Erdoğan'a hediye
edildi.>>İHA

FFiinnaannssaall  kkeessiimm  ddıışşıınnddaakkii  ffiirrmmaallaarrıınn
nneett  ddöövviizz  ppoozziissyyoonnuu  aaççıığğıı  aazzaallddıı

Finansal kesim dışındaki
firmaların net döviz

pozisyonu açığı Ocak
ayına göre 2 milyar 396

milyon dolar azalarak, 86
milyar 798 milyon dolar

olarak gerçekleşti
Türkiye Cumhuriyet Merkez Bankası

(TCMB); verisine göre Şubat 2023
dönemine ait Finansal Kesim

Dışındaki Firmaların Döviz Varlık ve
Yükümlülükleri Tablosu değerlendirildi-
ğinde; Ocak 2023 verilerine göre varlıklar
2 milyar 704 milyon dolar azalırken,
yükümlülükler 5 milyar 99 milyon dolar
azaldı. Net döviz pozisyonu açığı ise 86
milyar 798 milyon dolar olarak gerçekleş-
ti ve Ocak 2023 dönemine göre 2 milyar
396 milyon dolar azaldı. Şubat 2023 döne-
mi varlık dağılımı incelendiğinde; bir
önceki aya göre yurt içi bankalardaki
mevduat ve ihracat alacakları sırasıyla 2
milyar 278 milyon dolar ve 871 milyon

dolar azalırken, yurt dışına doğrudan ser-
maye yatırımları ve menkul kıymetler
sırasıyla 322 milyon dolar ve 124 milyon
dolar artmıştır ve sonuç olarak varlıklar 2
milyar 704 milyon dolar azaldı.
Yükümlülük dağılımında ise; bir önceki
aya göre yurt içinden sağlanan nakdi kre-
diler, yurt dışından sağlanan nakdi kredi-
ler ve ithalat borçları sırasıyla 3 milyar
milyon dolar, 1 milyar 611 milyon dolar
ve 401 milyon dolar azaldı ve bunlara
bağlı olarak yükümlülükler 5 milyar 99
milyon dolar azaldı. Yükümlülüklerin
vade yapısına bakıldığında; Şubat 2023
döneminde yurt içinden sağlanan kısa
vadeli krediler Ocak 2023 dönemine göre

1 milyar 13 milyon dolar azalırken, uzun
vadeli olanlar 2 milyar 75 milyon dolar
azaldı. Yurt dışından sağlanan kredilerde
ise kısa vadeli olanlar 136 milyon dolar
azalırken, uzun vadeli krediler 1 milyar
875 milyon dolar azaldı. Şubat 2023 döne-
minde kısa vadeli varlıklar 148 milyar 125
milyon dolar iken, kısa vadeli yükümlü-
lükler 82 milyar 966 milyon dolar olarak
gerçekleşti. Kısa vadeli net döviz pozisyo-
nu fazlası ise 65 milyar 158 milyon dolar
olarak gerçekleşerek Ocak 2023 dönemine
göre 1 milyar 877 milyon dolar azaldı.
Kısa vadeli yükümlülüklerin toplam
yükümlülükler içindeki payı yüzde 32
düzeyinde oldu.>>İHA
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TTeekknnooppaarrkk  iillee  İİll  ÖÖzzeell  İİddaarreessii  
aarraassıınnddaa  iişşbbiirrlliiğğii  pprroottookkoollüü  yyaappııllaaccaakk  

İl Genel Meclisi’nde valilik makamından gelen teklif direkt
meclis üyelerinin kararına sunularak oy birliği ile kabul

edildi. Gelen teklife göre, Afyonkarahisar Organize Sanayi
Bölgesi’nde inşaatı devam eden Zafer Teknopark’a destek

için İl Özel İdaresi ile Teknopark arasında işbirliği 
protokolü yapılabileceğini karar verildi. 

İl Genel Meclisi (İGM) Mayıs ayı
toplantıları devam ediyor. Meclis
salonunda Başkan Burhanettin

Çoban idaresinde başlayan toplantı
açılış ve yoklamanın alınması ile
başladı. Toplantıda Vali Kübra Güran
Yiğitbaşı imzalı teklif görüşülerek oy
birliğiyle olumlu kara bağlandı. Gelen
teklifte, “Türkiye' de ilk defa
Afyonkarahisar ve Uşak’ta bulunan
Üniversiteler, Belediyeler, Organize
Sanayi Bölgeleri, Ticaret ve Sanayi
Odaları, iş adamları dernekleri ve bazı
özel teşebbüslerin ortaklığında
Cumhurbaşkanlığı Kararnamesi ile
kurulan ve 2016 yılında faaliyete
başlayan Zafer Teknopark ile il Özel
İdaresi arasında Ar-Ge, İnovasyon ve
ileri teknoloji alanlarında işbirliği

yapılarak şehrin Ar-Ge İnovasyon ve
teknoloji altyapısını geliştirmesi ve bu
kültürün yaygınlaştırılması amaçlan-
maktadır. Afyonkarahisar il Özel
idaresi ve Zafer Teknopark arasında
işbirliği protokolü yapmak üzere il
Genel Meclisi karan alınması hususu
meclis gündeminde sunuldu” denildi.
Teklif üyelerin oy birliğiyle kabul edil-
erek, Teknopark ile İl Özel İdaresi
arasında işbirliği protokolünün yapıla-
bileceğine karar verildi. 

BAKANLIĞIMIZ 35 MİLYON 
TL PARA GÖNDERDİ 

Ardından açıklamalarda bulunan İGM
Başkanı Burhanettin Çoban,
“Teknopark ve üniversitenin parası
olmadığı için İl Özel İdaremizden
sanıyorum üniversitemize Teknopark

için 150 bin TL para aktarılacak.
Onunla ilgili bir işbirliği protokolü. Sağ
olsun bakanlığımızda buraya 35 mily-
on TL para gönderdi. İnşaata başladık.
OSB ortasından geçen yoldan giders-
eniz hemen OSB kavşağını geçer
geçmez solda yapılan bina Teknopark
binasıdır. O binayla ilgili protokol
yapılırsa, direkt para aktarılacak” dedi. 

KÖYLERDE BORU GEÇİŞ İZNİNİ
İL ÖZEL İDARE VERECEK 

İl Özel idaresi yol ağında bulunan,
köylerde sulama sezonu başladığında
asfalt yollardan sulama borusu
geçirme maksatla izinsiz kazılar
yapıldığından dolayı, boru geçiş
izninin il Özel idaresi tarafından ver-
ilmesi ve ücretinin belirlenmesi
konusundaki komisyon raporları
görüşülerek oy birliğiyle kabul edildi. 

AĞAÇLANDIRILACAK ALANIN
İMAR DURUMU DEĞİŞMEYECEK

Dinar’a bağlı Çiçektepe Köyünde yer
alan tapusunda Çiçektepe/Fatih
Mahallesi, 123 ada, 19 parsel numarası

ile kayıtlı taşınmazın park ve ağaç-
landırılacak alan olan mevcut imar
durumunun değişikliği konusundaki

komisyon raporu görüşülerek oy bir-
liği alanın değiştirilmemesine oy birliği
ile karar verildi. >>MEVLÜT TINAS

Milletvekili Özkaya ve Başkan
Zeybek esnafla buluştu 

Toplantı Esnaf Odaları Birliği Başkanı Cengiz
Üstün’ün de katılımıyla ESOB konferans salo-
nunda gerçekleştirildi. İlk konuşmayı Başkan

Üstün yaptı. Üstün konuşmasında şu ifadelere yer
verdi: "14 Mayıs’ta seçimlere gideceğiz. Sayın vekil-
imiz bizim her türlü problemimize her zaman el
atıyor. Biz inanıyoruz ki, 14 Mayıs’tan sonrada hem
yerelde hem de ulusalda her zaman yanımızda ola-
caktır kendisi. Ülke olarak pandemi, depremler, afet
gibi çok zor günlerden geçtik. Sayın vekilimiz bizlere
devletimizin sağladığı ucuz buğday verilmesini
sağladı. Bunları fırıncılarla buluşturduk. O gün
harekete geçtik. Hemen 3 gün içerisinde 12 bin çuval
mahalle fırınlarımız başta olmak üzere un dağıttık.
Bu Türkiye çapına yayıldı. Pandemiyi yaşadık. Ali
Özkaya vekilimle görüştüm. Genelgeyle ilgili çok
destek olmuştur. Market, bakkal ayrımını bir genel-
geyle çıkaran Sayın vekilimizdir. Esnaf ve
sanatkârımızın Cumhurbaşkanımızın kooperatif
kanalıyla bir destek var. Esnaf ve sanatkârımız
desteklendi. Biz bunlara teşekkür ettik. Gün geçmiy-
or ki, esnaf ve sanatkârın sıkıntısı olmasın. EYT’de
esnafımız mağdur olmuştu. Onunla ilgili de yasa
çıktı ve sorun çözüldü. Artık biz dinleniyoruz, bizi
dikkate alıyorlar. Bizlerin hep yanında vekilimiz.
Esnafımızın sıkıntıları çok fazla. Çok güzel bir yasa
tasarısı çıkacak haksız rekabet ortadan kalkacak.
Ancak seçimlerden sonraya kaldı. Ben inanıyorum
Sayın vekilimiz her zaman olduğu gibi bizlerin

yanında olacaktır.”
HER ZAMAN

ESNAFIMIZIN 
YANINDAYIZ 

Belediye Başkanı Mehmet
Zeybek ise, her zaman
esnafın yanında olduklarını
söyledi. Zeybek konuşması-
na şöyle devam etti:
"2019’da göreve geldiğimiz
günden itibaren tüm oda
başkanlarımızla yakın
istişare halinde sorunları
neyse çözmeye başladık. Biz

göreve geldiğimiz gün şunu dedik. Biz sizlerin
hizmetkârıyız. Bize gelen talepleri her zaman yerine
getirmeye çalıştık. Görevde olduğumuz sürece de
bunu her zaman yapacağız.”

MUHALEFETİN GÖREVİ
EKSİĞİ YAYMAK 

AK Parti Milletvekili Ali Özkaya, her zaman esnafın
yanında olduklarını ifade etti. Özkaya konuşmasın-
da şu ifadelere yer verdi: "Bizim 2 görevimiz var.
Sorunları dinlemek, yerimde çözmek. Gerekiyorsa
bu sorunu Ankara’da çözmek. Muhalefetin görevi
ise tek, eksik olanı herkese yaymak. Biz pandemi
döneminde çok ağır günler yaşadık. Devletimizin
bütün gücüyle esnafımızın, memurumuzun, iş
adamımızın, çalışanın çalışmayanın her zaman
yanımda olduk. 70 yaşının üstündekileri hastaneye
almayan bir Avrupa vardı. Birbirinin maskesine el
koyan bir Avrupa vardı. Ben yoksa herkes ölsün
mantığımda olan bir Avrupa vardı. Marketler, man-
avlar her yer kapandı. Biz bunu nasıl ayıracağız.
Verdiğimiz bir önergeyle bu sorunu çözdük. Her
zaman esnafımızın yanındayız elimizden gelen her
şeyi yapıyoruz” dedi. ,

ESNAFI HER ZAMAN DESTEKLİYORUZ 
Konuşmaların sonunda 2. Küçük Sanayi Sitesi’nde
esnaf ziyareti yapan AK Parti Milletvekili İbrahim
Yurdunuseven de toplantıya katıldı. Kosa bir konuş-
ma yapan Yurdunuseven, esnafı her zaman destek-
liyoruz ifadelerini kullandı. >>MEVLÜT TINAS

AK Parti Afyonkarahisar Milletvekili Ali Özkaya,
Belediye Başkanı Mehmet Zeybek, esnaf odası

başkanları ve esnaflarla bir araya geldi. 

“Milli Görüş’ün temsilcisi biziz”
Yeniden Refah Partisi Afyonkarahisar il yöneticileri

ve Afyonkarahisar Milletvekili adayları Afyon
Gazeteciler Cemiyeti’ni ziyaret ettiler.

Milli Görüş’ün merhum lideri Prof. Dr.
Necmettin Erbakan’ın ilkeleri doğrultusunda
Yeniden Refah Partisi Genel Başkanı Fatih

Erbakan’ın liderliğinde Milli Görüş bayrağını dalga-
landırdıklarını belirten Yeniden Refah Partisi
Afyonkarahisar İl Başkanı Fehmi Güray Çakır,
“Afyonkarahisar Milletvekili adaylarımızla birlikte saha-
dayız. Hemşerilerimizin bizlere gösterdikleri ilgiden
dolayı çok memnunuz” dedi. Milli Görüş ideallerinin
Yeniden Refah Partisi tarafından yaşatıldığını kaydeden
YRP il Başkanı Fehmi Güray Çakır, “Son olarak Saadet
Partisi Kadın Kolları Başkanı ile CHP İstanbul İl Başkanı
Canan Kaftancıoğlu katıldıkları bir canlı yayında bunu
tescil ettiler. Saadet Partisi Kadın Kolları Başkanı eşcin-
sellere çok haksızlık yapıldığını belirterek merhum
Erbakan’ın yolunu terk edeli çok olduklarını dile getirmiş
oldu. Biz Yeniden Refah Partisi olarak görüşlerimizi,
ilkelerimizi anlatmaya devam ediyoruz. Bu kapsamda
vatandaşlarımızdan da büyük bir destek görüyoruz.
Umuyoruz ki seçimlerde de bu ilgi sandıklara yansıya-
caktır. Afyonkarahisarlı hemşerilerimize bize göstermiş
oldukları destekten dolayı şükran duyuyoruz” dedi.
Yeniden Refah Partisi Afyonkarahisar Milletvekili aday-
ları da parti yönetiminin yaptığı görevlendirmeler kap-
samında ilin dört bir yanında çalışmalarını sürdürdük-
lerine dikkat çekerek, seçim gününe kadar tüm gayretleri
ile çalışmalarına devam edeceklerini bildirdiler.

AFYONLU GENÇLERE YURT DIŞI İMKANI
İstanbul’da faaliyet gösteren Tüm
Afyonkarahisarlılar Yardımlaşma ve Dayanışma

Derneği Başkanı Taner Bayrak ile yine İstanbul’da
faaliyet gösteren Dinarlılar ve Dinarı Sevenler
Yardımlaşma Derneği Başkanı Abdullah
Türkyılmaz Afyon Gazeteciler Cemiyeti’ni ziyaret
ettiler. Afyonkarahisar’da bir dizi ziyarette bulun-
duklarını, başta Afyonkarahisar valisi Doç. Dr.
Kübra Güran Yiğitbaşı ve Afyonkarahisar Belediye
Başkanı Mehmet Zeybek olmak üzere il yöneticileri
ile istişarelerde bulunduklarını belirten Tüm
Afyonkarahisarlılar Yardımlaşma ve Dayanışma
Derneği Başkanı Taner Bayrak, “Hemşehrilerimiz
arasında yardımlaşma ve dayanışmayı artırmak için
çaba gösteriyoruz” dedi. Özellikle eğitim alanında
faaliyet göstermeye çalıştıklarını Afyonkarahisarlı
öğrencilerin diğer ülkelerde imkanlar sunmaya
çalıştıklarını belirten Bayrak, “Speaking Clup isimli
bir projemiz var. BU kapsamda üniversite öğrencisi
ya da mezun olmuş Afyonlu öğrencilerimize yurt
dışı deneyimleri kazandırmak istiyoruz. Konuyu
başta Sayın Valimiz ve Belediye Başkanımız olmak
üzere ilimiz yöneticilerine aktardık. Son derece
olumlu destekler aldık. Önümüzdeki günlerde bu
çalışmaların tüm detaylarını kamuoyu ile paylaş-
mayı planlıyoruz” dedi. Hem yurt içinde hem de
yurt dışında olan Afyonkarahisarlılar ’ın “gurbet”
yaşadıklarını, kendilerinin çalışmaları ile gurbet
hasretini azaltmayı amaçladıklarını belirten Taner
Bayrak, “Eğitim çalışmaları ile de gençlerimize
katkı sunmaya çalışıyoruz” dedi. 
>>HÜDAYİ ACAR



Valilik : 213 53 66
Belediye : 214 42 55
İtfaiye : 110
Polis İmdat : 155
Jandarma  : 156
Zabıta : 153
Devlet Hast. : 214 00 30-38
Doğum Hs. : 213 39 56
Elektrik : 186 - 212 08 22
Meteoroloji : 217 58 58

ÖNEMLİ TELEFONLARGerçekten Haber Verir

5 Mayıs 2023 CUMA YIL: 18             SAYI: 5153   FİYATI: 5 TL    88

TTaayyttaakk,,  ““1144  MMaayyııss’’ttaa  ddaa  SSaannddııkkllıı’’nnıınn
ggeerreeğğiinnii  yyaappaaccaağğıınnaa  iinnaannııyyoorruumm””  

Milliyetçi Hareket Partisi MYK Üyesi Afyonkarahisar ve 28. Dönem milletvekili 
Adayı Mehmet Taytak, seçim çalışmalarına Sandıklı İlçesinde devam etti.

Milliyetçi Hareket Partisi MYK Üyesi
Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet
Taytak, Afyonkarahisar genelinde seçim

çalışmalarına devam ediyor. Her gittiği bölgede
vatandaşların yoğun ilgisini gören Milletvekili
Taytak, Sandıklı ilçesinde esnaf ve vatandaşlarla
bir araya geldi. Taytak’a, Sandıklı İlçe Başkanı
İbrahim Özer ve ilçe yönetimi, İl Yönetim Kurulu
üyelerinden Ahmet Özköse ve Engin Deniz,
Milletvekili Adayı Hakan Çolpan, Belediye
Meclis Üyesi Halil Özdemir, İGM Üyeleri Asım
Akın, Hasan Ulusoy ve partiler eşlik etti.

TAYTAK, HİSAR MESLEKİ VE 
TEKNİK ANADOLU LİSESİNE
MÜJDELİ HABERİ VERDİ

Seçim çalışması esnasında vatan-
daşların istek ve taleplerini
de dinleyen Taytak bir
yandan icraatta yapıyor.
Sandıklı Hisar Mesleki
ve Teknik Anadolu
Lisesini ziyaret eden
Taytak’a okul
müdürü, öğretmen
ve öğrenciler,
okullarının proje
okulu olması talepleri
ile ilgili girişlerde bulu-
nan Taytak, müjdeli
haberi okulda verdi.
Taytak, Hisar Mesleki ve
Teknik Anadolu Lisesinin proje
okulları içerisine alınmasını sağladı.
Okul müdürü ve öğrenciler Taytak’a teşekkür
etti. İlçe de bulunan sera işletmelerini de gezen
Taytak, ilimiz ihracatına destek veren firma

yöneticilerine teşekkür
ederek, emektar çalışan-
larına da kolaylıklar dile-
di.

BAŞKAN ÇÖL’DEN
TAYTAK’ATEŞEKKÜR

Sandıklı ilçesinde esnaf ve
vatandaşlarla da bir araya

gelen Taytak, 14 Mayıs seçim-
lerinde Cumhurbaşkanlığında

Cumhurbaşkanı Erdoğan’a, genel
seçimlerde ise Milliyetçi Hareket

Partisine oy vermelerini istedi. İlçe de dükkan
atlamadan kapı kapı esnafı ziyaret eden Taytak,
hayırlı işler temennisinde bulundu. Daha sonra
Sandıklı Belediye Başkanı Mustafa Çöl’ü de

ziyaret eden Taytak, “Cumhur İttifakı milli
bağımsızlığımızın gücü, varoluşumuzun
güvencesi, milli birlik ve kardeşliğimizin güven-
liğidir” dedi. Başkan Çöl’de ilçeye vermiş olduğu
desteklerinden dolayı Milletvekili Taytak’a
teşekkür etti.

“SANDIKLI’LI VATANDAŞLARIMIZA
DESTEKLERİNDEN DOLAYI 

TEŞEKKÜR EDİYORUM”
Sandıklı ilçesinde akşam da ziyaretlerine devam
eden Taytak, kahvehaneleri ziyaret etti. Burada
vatandaşlara seslenen Taytak, “14 Mayıs’ta bir
seçim var. Türkiye yeni yüzyıla girecek. Ben
Sandıklı vatandaşlarımızın iradesine, irfanına,
ilmine, saygı duyarım. Şimdiye kadar hep doğru
olanı seçtiniz. Sandıklımızı milliyetçi muhafazakâr

kardeşlerimiz yönettiler. 14 Mayıs’ta da Sandıklı’nın
gereğini yapacağına inanıyorum. Vatan, millet,
bayrak, devlet diyen bir anlayış içerisinde olan
cumhur İttifakına destek vermenizi isterim.
Cumhurbaşkanlığı seçimlerinde Sayın cumhur-
başkanımıza Erdoğan beye oy vermenizi,
Milletvekilliği seçimlerinde ise Milliyetçi Hareket
Partisine oy vermenizi isterim. Sandıklılı vatan-
daşlarımıza desteklerinden dolayı teşekkür ediyo-
rum” dedi.   >>TUĞRUL ŞAHİN

Zafer müzesi restorasyonunda
ikinci aşamaya geçildi

Afyonkarahisar Valisi Doç. Dr. Kübra GüranYiğitbaşı’nın koordinasyonunda 
yürütülen Zafer Müzesi’nin restorasyon çalışmalarında ikinci aşamaya geçildi. 

Zafer Müzesi’nin güçlendirme
ve restorasyon çalışmaları
kapsamında söküm ve çatı

yapım işi çalışmaları tamamlandı.
Ayrıca müzenin güçlendirme ve
restorasyon çalışmalarının yürütülmesi
için İl Özel İdaresi 2023 yılı Kültür Katkı
Payı’ ndan ayrılan bütçenin yanı sıra
Afyonkarahisar Valiliği öncülüğünde
hazırlanan restorasyon projesi de  Zafer
Kalkınma Ajansı ve İl özel idaresi pay-
daşlığında yürütülmek üzere onay-
landı. Restorasyon sürecinin bir an
önce tamamlanması için herkesin
yoğun mesai harcadığını belirten
Vali Yiğitbaşı şunları söyledi: “Tarihi
bir şehirde, Zaferin şehrinde yaşıy-
oruz. Zafer Müzesi hem tarihimizde-
ki konumu hem de kendisine ait bir
tarihinin olmasıyla şehrimiz için
oldukça kıymetli bir yapı. Cumhuriyet
tarihinde verilen ulvi mücadeleyi hem
Afyon’a gelen misafirlerimizin hem de
şehrimizde yaşayan gençlerimizin,
çocuklarımızın idrak edebilmesi için
Zafer Müzesi’nin öneminin farkındayız
ve bu bilinçle çalışmalarımızı yürütüy-
oruz. Biz de bu öneme atfen müzemizin
en kısa sürede güçlendirilip restore
edilmesi için ve de bütün kültür varlık-

larımızın korunması için var gücümü-
zle, tüm imkanlarımızla çalışıyoruz.”
Zafer Müzesinin restorasyonu ve
Afyonkarahisar’a en kısa sürede

yeniden emanet edilmesi için Tarım ve
Orman Bakanlığı tarafından da ayrıca
ödenek ayrılmış olup İl Özel İdare
Yatırım ve İnşaat Müdürlüğü tarafın-

dan Güçlendirme İşi ihalesine çıkıl-
ması ve bilahare Restorasyon ihalesi de
yapılması planlanmıştır
>>MEVLÜ TINAS

Kamil Miras Anadolu Lisesi
Müdürü Yaşar Kale ve 
öğrencileri İl Milli Eğitim
Müdürü Miraç Sünnetci’yi
ziyaret ederek, okul olarak
hazırladıkları dergiyi
takdim etti.
Kale ve okul öğrencileri Ahmet Zeki Yağcı ile
Erçetin Efe Erengil, Sünnetci’yi makamında
ziyaret etti. Kale ve öğrenciler çıkarmış oldukları
"Yeniden Kardelen" adlı dergiyi Sünnetci’ye
takdim etti. Sünnetci, dergiyi inceledi ve emeği
geçenlere teşekkür etti. >>MEVLÜT TINAS

Öğrenciler 
hazırladıkları okul
dergisiSünnetci’ye
takdim etti


